
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 123 af 1. december 2017 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Nicklas Spangsberg Krogstrup 
  

15. december 2017 
J.nr. 2017 - 8130 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for de foreløbige konsekvenser af Panama Papers, herunder 

det køb af informationer, der blev gennemført med en anonym informant. Yderligere be-

des ministeren redegøre for det samlede antal sager, det danske skattevæsen har rejst i 

forbindelse med Panama Papers, provenuet ved de allerede afgjorte sager samt provenu-

potentialet for de 35 sager, der er sendt til afgørelse, men endnu ikke er afgjort mv. Ende-

lig bedes ministeren oplyse, om de fire afgjorte sager er accepteret af skatteyderne, eller 

om der er sager på vej i domstolene om disse sager. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for den forkortede frist, da der er behov for 

kvalitetssikring af data. Et endeligt svar forventes fremsendt senest i uge 4 2018. 

 


